MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OF BELARUS BELARUSIAN STATE UNIVERSITY FACULTY OF INTERNATIONAL RELATIONS Department of International Tourism and Hospitality

Annotation for the thesis

TOURISM DEVELOPMENT IN JIANGSU REGION

Li Puheng

Academic Supervisor: Candidate of Sciences (Economics) Associate Professor, Natallia Barysenka

Minsk 2025

ANNOTATION

Keywords: JIANGSU, TOURISM DEVELOPMENT, TOURISM RESOURCES

The relevance of the topic

The topic of tourism development in Jiangsu region holds important relevance due to the province's rich cultural heritage, natural landscapes, together along with its position as an important player in China's tourism industry. This research aims to contribute to the comprehension of how to harness these assets for sustainable tourism growth.

Purpose of the research

The primary purpose of this master's thesis is to probe the current state of tourism development in Jiangsu region, identify challenges and opportunities as well as propose strategies for future growth that align along with sustainable tourism principles.

Research objectives

1) Evaluation of tourism resources in Jiangsu

2) Analysis of the strategies for tourism development in Jiangsu

3) Recommendations for further tourism improvement in Jiangsu

Research methodology

Literature review to gather existing knowledge and theories upon tourism development. Data collection by surveys, interviews as well as secondary sources to gather primary and secondary data. Case studies to illustrate successful and unsuccessful tourism development practices in Jiangsu region.

Object of the research

The object of this research is the tourism industry in Jiangsu region, encompassing all aspects related to tourism development, for instance tourist attractions, accommodation, transportation as well as services.

Subject of the research

The subject of the research is tourism development in Jiangsu region, focusing upon the strategies and practices that are able to contribute to sustainable growth as well as development of the tourism industry in the region.

Ключевые слова: ЦЗЯНСУ, РАЗВИТИЕ ТУРИЗМА, ТУРИСТИЧЕСКИЕ РЕСУРСЫ

Актуальность темы

Тема развития туризма в регионе Цзянсу имеет важное значение в связи с богатым культурным наследием провинции, природными ландшафтами, а также ее положением как важного игрока в туристической индустрии Китая. Данное исследование призвано внести вклад в понимание того, как использовать эти активы для устойчивого развития туризма.

Цель исследования

Основная цель данной магистерской диссертации - изучить текущее состояние развития туризма в регионе Цзянсу, выявить проблемы и возможности, а также предложить стратегии будущего роста, соответствующие принципам устойчивого туризма.

Цели исследования

1) Оценка туристических ресурсов в Цзянсу

2) Анализ стратегий развития туризма в Цзянсу

3) Рекомендации по дальнейшему совершенствованию туризма в Цзянсу

Методология исследования

Обзор литературы для сбора существующих знаний и теорий по развитию туризма. Сбор данных с помощью опросов, интервью, а также вторичных источников для сбора первичных и вторичных данных. Тематические исследования для иллюстрации успешных и неуспешных практик развития туризма в регионе Цзянсу.

Объект исследования

Объектом данного исследования является индустрия туризма в регионе Цзянсу, включающая все аспекты, связанные с развитием туризма, например, туристические достопримечательности, размещение, транспорт, а также услуги.

Предмет исследования

Предметом исследования является развитие туризма в регионе Цзянсу с акцентом на стратегии и практики, способные внести вклад в устойчивый рост и развитие индустрии туризма в регионе.